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The extent of the reforms induced by the Algerian
educational system in the growth of the dimensions of
citizenship

Abstract:

The search included (100), student secondary education for Academic
Year (2014-2015) Sidi Bel Abbes Province Algeria, we have adopted
in this study, Scale of The concept of citizenship as a measurement
tool within this descriptive study. Where our aims in this research are
to disclosure the role of the educational reforms in the dimensions of
the development of good citizenship and the relevance of these
dimensions between them. After statistical treatments, procedures,
and field research team concluded:

1. Research sample reveals High level of citizenship
2. There is a strong correlation between the dimensions of
citizenship.

Key words: Good citizenship, the dimensions of good citizenship,

educational

Impact des réformes du systeme éducatif algérien sur la croissance des
dimensions de la citoyenneté

Résumé :

La recherche a explorée 100 éleves du cycle secondaire de la wilaya
de Sidi Bel Abbes pour l'année académique (2014-2015). Notre
investigation dans cette étude a approchée la citoyenneté a travers un
questionnaire comme outil de mesure. Cette étude descriptive avait
pour objectif de montrer I’impact des réformes éducatives dans le
développement des dimensions de la citoyenneté et la pertinence de
ces dimensions entre elles. Les résultats ont montrés :

1. Un bon niveau de citoyenneté chez la population étudiée

2. Une forte corrélation entre les dimensions de la citoyenneté
Mots clés : Citoyenneté, Dimensions, Réformes éducatives
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